



**United Nations
Environment Programme
Mediterranean Action Plan**

Distr.: Limited
03 May 2024
Original: English

10th Meeting of the SAPBIO National Correspondents
10^{ème} Réunion des correspondants nationaux du SAPBIO

Videoconference, 5 June 2024

Agenda item 2: Adoption of the agenda and organization of work
Point 2 de l'ordre du jour : Adoption de l'ordre du jour et organisation des travaux

Provisional List of Documents
Liste Provisoire des Documents

For environmental and cost-saving reasons, this document is printed in a limited number. Delegates are kindly requested to bring their copies to meetings and not to request additional copies.

Disclaimer:

The designations employed and the presentation of material in this publication do not imply the expression of any opinion whatsoever on the part of the Secretariat of the United Nations Environment Programme/Mediterranean Action Plan concerning the legal status of any country, territory, city or area or of its authorities, or concerning the delimitation of its frontiers or boundaries. The Secretariat is also, not responsible for the use that may be made of information provided in the tables and maps of this report. Moreover, the maps serve for information purposes only, and may not and shall not be construed as official maps representing maritime borders in accordance with international law.

Provisional List of Documents / Liste Provisoire des Documents**Working documents / Documents de travail**

Reference	Title	Cote	Titre	Agenda item / Point de l'ordre du jour
UNEP/MED WG.591/1	Provisional Agenda	UNEP/MED WG.591/1	<i>Ordre du jour Provisoire</i>	2
UNEP/MED WG.591/2	Provisional Annotated Agenda	UNEP/MED WG.591/2	<i>Ordre du jour Provisoire Annoté</i>	2
UNEP/MED WG.591/3	Post 2020 SAPBIO Mid-term Assessment: Proposed Concept note and Timeline	UNEP/MED WG.591/3	<i>Evaluation à mi-parcours du Post 2020 SAPBIO : Proposition de note conceptuelle et calendrier</i>	4.1
UNEP/MED WG.591/4	Post 2020 SAPBIO Mid-term Assessment: Proposed approach	UNEP/MED WG.591/4	<i>Evaluation à mi-parcours du Post 2020 SAPBIO : Approche proposée</i>	4.2
UNEP/MED WG.591/5	Report of 10th Meeting of the SAPBIO National Correspondents [to be issued after the meeting]	UNEP/MED WG.591/5	<i>Rapport de la 10ème Réunion des correspondants nationaux du SAPBIO [sera publié après la réunion]</i>	N/A

Information documents / Documents d'information

Reference	Title	Cote	Titre	Agenda item / Point de l'ordre du jour
UNEP/MED WG.591/Inf.1	Provisional List of Participants	UNEP/MED WG.591/Inf.1	<i>Liste Provisoire des Participants</i>	1
UNEP/MED WG.591/Inf.2	Provisional List of Documents	UNEP/MED WG.591/Inf.2	<i>Liste Provisoire des Documents</i>	2
UNEP/MED WG.591/Inf.3	Status of the resources mobilization since the adoption of the POST 2020 SAPBIO. [available in English only]	UNEP/MED WG.591/Inf.3	<i>Etat de la mobilisation des ressources depuis l'adoption du POST 2020 SAPBIO [Disponible en anglais seulement]</i>	3
UNEP/MED WG.591/Inf.4	Steps undertaken and to come for the implementation of the Post-2020 SAPBIO [available in English only]	UNEP/MED WG.591/Inf.4	<i>UNEP/MED WG.548/16: Etapes entreprises et à venir pour la mise en œuvre du Post-2020 SAPBIO</i>	3
UNEP/MED	The Resource	UNEP/MED	<i>Stratégie de mobilisation</i>	3

Reference	Title	Cote	Titre	Agenda item / Point del'ordre du jour
WG.591/Inf.5	Mobilisation Strategy for the Post-2020 SAPBIO, including the Post-2020 Strategy for MCPAs and OECMs, for the period 2022-2030	WG.591/Inf.5	<i>des ressources pour le Post-2020 SAPBIO, y compris la Stratégie pour les AMCP et les AMCE pour l'après-2020, pour la période 2022-2030 [Disponible en anglais uniquement]</i>	
UNEP/MED WG.591/Inf.6	Report of the Donor Conference for Biodiversity and Area-based Conservation in the Mediterranean	UNEP/MED WG.591/Inf.6	<i>Rapport de la Conférence des bailleurs de fonds pour la Biodiversité et la conservation spatiale en Méditerranée [Disponible en anglais uniquement]</i>	3
UNEP/MED WG.591/Inf.7	Report of the 5th Meeting of the Post-2020 Strategic Action Programme for the Conservation of Biodiversity and sustainable Management of Natural Resources in the Mediterranean Region (Post-2020 SAPBIO) Advisory Committee	UNEP/MED WG.591/Inf.7	<i>Rapport de la 5ième réunion du comité consultatif du Programme d'Action Stratégique pour la Conservation de la biodiversité et la gestion durable des ressources naturelles en Méditerranée post 2020 (Post-2020 SAPBIO) [Disponible en anglais uniquement]</i>	4.1/4.2
UNEP/MED WG.591/Inf.8	Report of the 4th Meeting of the Post-2020 Strategic Action Programme for the Conservation of Biodiversity and sustainable Management of Natural Resources in the Mediterranean Region (Post-2020 SAPBIO) Advisory Committee	UNEP/MED WG.591/Inf.8	<i>Rapport de la 4ième réunion du comité consultatif du Programme d'Action Stratégique pour la Conservation de la biodiversité et la gestion durable des ressources naturelles en Méditerranée post 2020 (Post-2020 SAPBIO) [Disponible en anglais uniquement]</i>	4.1/4.2
UNEP/MED WG.591/Inf.9	Report of the 9th Meeting of National Correspondents of the Strategic Action Programme for the Conservation of Biodiversity and Sustainable Management of Natural Resources in the Mediterranean Region (SAPBIO)	UNEP/MED WG.591/Inf.9	<i>Rapport de la 9ième réunion des correspondants nationaux du Programme d'Action Stratégique pour la conservation de la Biodiversité et la gestion durable des ressources naturelles en Méditerranée post 2020 (Post-2020 SAPBIO)</i>	4.1/4.2

Reference documents / Documents de référence

Reference	Title	Cote	Titre
UNEP/IG.43/6 Annex XI, amended by UNEP(OCA)/MED IG.1/5 and UNEP(OCA)/MED IG.3/5	Rules of Procedure for Meetings and Conferences of the Contracting Parties to the Convention for the Protection of the Mediterranean Sea against Pollution and its related Protocols	UNEP/IG.43/6 Annexe XI, amendé par UNEP(OCA)/MED IG.1/5 et UNEP(OCA)/MED IG.3/5	<i>Règlement intérieur des réunions et conférences des Parties contractantes à la Convention pour la protection de la mer Méditerranée contre la pollution et aux protocoles y relatifs</i>
UNEP(DEC)/MED IG.6/7	Final act of the Conference of Plenipotentiaries on the amendments to the Convention for the protection of the Mediterranean Sea against pollution, to the Protocol for the prevention of pollution of the Mediterranean Sea by dumping from ships and aircraft and on the Protocol concerning Specially Protected Areas and Biological Diversity in the Mediterranean	UNEP(DEC)/MED IG.6/7	<i>Acte final de la Conférence des Plénipotentiaires sur les amendements à la Convention pour la protection de la mer Méditerranée contre la pollution, au Protocole pour la prévention de la mer Méditerranée contre la pollution par le déversement par les bateaux et les avions et sur le Protocole concernant les Aires Spécialement Protégées et la Diversité Biologique en Méditerranée</i>
UNEP(OCA)/MED IG.10/4	Final act of the meeting of Plenipotentiaries on the Annexes to the Protocol concerning Specially Protected Areas and Biological Diversity in the Mediterranean	UNEP(OCA)/MED IG.10/4	<i>Acte final de la réunion des Plénipotentiaires sur les Annexes au Protocole relatif aux Aires Spécialement Protégées et à la Diversité Biologique en Méditerranée</i>
UNEP-MAP- SPA/RAC, 2021	Post-2020 Strategic Action Programme for the Conservation of Biodiversity and Sustainable Management of Natural Resources in the Mediterranean Region (Post-2020 SAPBIO)	UNEP-MAP- SPA/RAC, 2021	<i>Programme d'action stratégique Post-2020 pour la conservation de la biodiversité et la gestion durable des ressources naturelles en Méditerranée (Post-2020 SAPBIO)</i>
UNEP-MAP- RAC/SPA, 2008	Common Criteria for amending Annexes II and III of the Protocol concerning Specially Protected Areas and Biological Diversity in the Mediterranean	UNEP-MAP- RAC/SPA, 2008	<i>Critères communs pour la modification des Annexes II et III du Protocole relatif aux Aires Spécialement Protégées et à la Diversité Biologique en Méditerranée</i>
<u>UNEP/MED WG.548/19</u>	Report of the Sixteenth Meeting of SPA/BD Focal Points	<u>UNEP/MED WG.548/19</u>	<i>Rapport de la seizième Réunion des Points Focaux ASP/DB</i>
<u>UNEP/MED IG.26/22</u>	Report of 23st Meeting of the Contracting Parties to the Convention for the Protection of the Marine Environment and the Coastal Region of the Mediterranean and its Protocols (Portorož, Slovenia, 5-8 December 2023)	<u>UNEP/MED IG.26/22</u>	<i>Rapport de 23^{ème} réunion des Parties contractantes à la Convention sur la protection du milieu marin et du littoral de la Méditerranée et à ses Protocoles (Portorož, Slovenia, 5-8 December 2023)</i>

